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Informacja Wójta o pracach między sesjami  

od 29 sierpnia 2012 r. do 26 października 2012 r.  

 

30.VIII – Spotkanie w Toruniu z Panem Andrzejem Grossem dyrektorem Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Rozmawiano na temat spływu środków 

finansowych z rozliczeń projektów unijnych. 

Udział w zebraniu wiejskim w Pędzewie, na którym omawiano rozdysponowanie funduszu 

sołeckiego na 2013 rok. 

 

31.VIII – Spotkanie z Panem Robertem Swiontek Brzezinskim Dyrektorem Zespołu Szkół w 

Złejwsi Wielkiej i Panem Wiesławem Skórzyńskim koordynatorem projektu Astro-Baza. 

Omawiano problemy dotyczące uruchomienia Astrobazy.   

Udział w zebraniu wiejskim w Przysieku, na którym dokonano podziału funduszu  

sołeckiego. 

 

3.IX – udział w uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w Zespole Szkol w Górsku.  

Udział w szkoleniu na temat gospodarki odpadami komunalnymi organizowanym przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową w Bydgoszczy. 

 

4.IX – udział w zebraniu wiejskim w Złejwsi Małej, na którym dokonanym podziału 

funduszu sołeckiego. 

 

5.IX -  spotkanie z Panem Piotrem Rozwadowskim Dyrektorem MPO Sp. z  o.o. 

Rozmawiano na temat współpracy dotyczącej zagospodarowania odpadów komunalnych i 

składowania ich na składowisku w Toruniu od 1 stycznia 2013. 

Udział w zebraniu wiejskim w Czarnym Błocie, na którym dokonano rozdysponowania 

środków z funduszu sołeckiego. 

 

6.IX – spotkanie z Panem Piotrem Całbeckim Marszałkiem Województwa Kuj-Pom i Panem 

Mirosławem Graczykiem Starostą Powiatu Toruńskiego. Poruszono sprawy wspólnego 

finansowania rozbudowy drogi powiatowej w Górsku na ul. Markiewicza.  
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7.IX – spotkanie z zarządem spółdzielni Agrotech w Rzęczkowie na temat współpracy 

zakładu budżetowego z tą jednostką.  

Udział w zebraniu wiejskim w Siemoniu, na którym dokonano rozdysponowania funduszu 

sołeckiego na 2013 rok. 

 

10.IX – udział w zebraniu wiejskim w Cichoradzu, na którym dokonano podziału funduszu 

sołeckiego na rok 2013.  

 

11.IX – spotkanie z opiekunem OSP Panem Świechowiczem. Głównym tematem spotkania 

było funkcjonowanie OSP Rzęczkowo i jej współpracy z kołem gospodyń. 

 

12.IX – spotkanie z Panem Sebastianem Borowiakiem zastępcą dyrektorem Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Bydgoszczy, na którym omówiono bezpieczeństwo na drogach 

wojewódzkich. Dokonano wizji lokalnej planowanego przejścia dla pieszych w Złejwsi 

Małej, jak również budowy chodników w Rzęczkowie i przystanku autobusowego w 

Cichoradzu. 

 

13.IX – szkolenie w Ośrodku Doradztwa Rolniczego w Przysieku na temat gospodarki 

odpadami.  

Udział w zebraniu wiejskim w Toporzysku, na którym dokonano podziału funduszu 

sołeckiego.  

 

14.IX – podpisanie porozumienia między Komendantem Miejskim Państwowej Straży 

Pożarnej w Toruniu a gminą Zławieś Wielka dotyczącego wpisania OSP Łążyn do Krajowego 

Systemu Ratowniczo-Gaśniczego  w 2012 roku. 

Udział w zebraniu wiejskim w Rozgartach, na którym dokonano podziału funduszu 

sołeckiego na 2013 rok. 

 

18.IX – spotkanie z kierownictwem firmy Bresse Pol Sp. z o.o., na którym omówiono 

problemy dotyczące budowy marketu w Złejwsi Wielkiej. 

 

24.IX – spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim z Panem Bartoszem Szymańskim 

Dyrektorem Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Dotyczyło rozliczenia projektu 

pod nazwą budowa przydomowych oczyszczalni ścieków w gminie Zławieś Wielka.  
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26.IX – spotkanie z Panem Mieczysławem Roliradem prezesem firmy Drominex, na którym 

omówiono możliwości odprowadzania wód deszczowych rowem wzdłuż osiedla w 

Czarnowie, a także o możliwościach sfinansowania tego przedsięwzięcia.  

 

28.IX – spotkanie w Starostwie Powiatowym w Toruniu z wójtami na temat perspektywy 

finansowej na lata 2014-2020 i strategii rozwoju województwa.  

 

1.X – udział w konferencji organizowanej przez Urząd Marszałkowski w Kijewie 

Królewskim na temat funkcjonowania LGD w naszym województwie. 

 

4.X – spotkanie z Panem Rozwadowskim dyrektorem MPO Sp. z o.o. na temat przygotowania 

aktów prawnych wdrażających nową ustawę dotyczącą gospodarki odpadami. 

 

8.X – spotkanie w Urzędzie Miasta Torunia z Panem Michałem Zaleskim Prezydentem 

Miasta,  a także wójtami gmin na temat współpracy samorządów z miastem Toruń. 

 

10.X – udział w Konwencie Wójtów w Dąbrowie k. Mogilna. 

 

12.X – wyjazd do Aleksandrowa Kujawskiego na spotkanie z Panem Okunickiem członkiem 

zarządu  Gminnego Przedsiębiorstwa Usługowego Algawa Sp. z o.o. w celu zapoznania się z 

funkcjonowaniem tej jednostki.    

 

15.X – wyjazd wraz z Panią Justyną Brzozowską – Skarbnikiem Gminy do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy na szkolenie na temat praktycznych aspektów zarządzania 

długiem jednostki samorządu terytorialnego .  

 

17.X – spotkanie z Panią Elżbietą Pietras Przedstawicielem Związku Nauczycielstwa 

Polskiego, na którym omawiano ponadzakładowy układ zbiorowy pracy dla pracowników nie 

będących nauczycielami.  

 

18.X – spotkanie z Panem Wieslawem Żyłkowskim Prezesem Fundacji Edukacyjne Drogi 

Polek i Polaków na temat finansowania punktów przedszkolnych w 2013 roku.  
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22.X – spotkanie  z Panem Piotrem Christop i Panem Rafałem Witkowskim 

przedstawicielami firmy Optimum Lighting Sp. z o.o., na którym omawiano możliwość zakup 

nowych lamp oświetleniowych (ledowych) do oświetlenia ulicznego. Rozmawiano również 

na temat wspólnej inwestycji, budowy instalacji recyklera przetwarzania posegregowanych 

odpadów komunalnych. 

 

24.X – spotkanie w Urzędzie Miasta Chełmży z wójtami w sprawie wspólnego 

przeprowadzenia i udzielenia zamówienia na zakup energii elektrycznej od „Energia 

Oświetlenie” Sp. z o.o. w 2013 roku. 

 

     

 

 

  


